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SO.0002.2.2014 
-projekt- 

 
Protokół Nr II/14 

z obrad II Sesji Rady Gminy Wydminy z dnia 11 grudnia 2014 roku. 
 
Posiedzenie Sesji trwało od godz. 1003 do 1333 w sali dolnej GOK w Wydminach. 
Obrady II Sesji Rady Gminy Wydminy prowadziła Przewodnicząca Rady Gminy Wydminy 
Grażyna Plato. 
Radni obecni na sali obrad: 
. 

1. Bakun Renata 

2. Beczek Grzegorz 

3. Dereziński Wiesław 

4. Januszkiewicz Elżbieta 

5. Łukaszczuk Tadeusz 

6. Majcher Franciszek 

7. Naruszewicz Marek 

8. Paluch Roman 

9. Pałdyna Leszek 

10. Plato Grażyna 

11. Samborski Waldemar 

12. Samsel Justyna 

13. Skowron Jarosław 

14. Szpak Adam 

15. Żygieło Ryszard  

- lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 
 
W obradach uczestniczyli: 

1. Radosław Król – Wójt Gminy 
2. Maria Dolecka – Zastępca Wójta  
3. Krystyna Truchan – Skarbnik 
4. Alina Romanowicz – Sekretarz Gminy 
5. Beata Witkowska – Kierownik Referatu Komunalnego 
6. Ewa Kulpińska-Mejor – Dyrektor Gminnego Ośrodka Kultury 
7. Anna Wasilczyk – Kierownik Gminnej Biblioteki Publicznej 
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8. Marcin Adamczyk – Radca prawny 
-lista obecności stanowi załącznik nr 2 do protokołu 

 
 
W posiedzeniu brali także udział sołtysi sołectwa gminy Wydminy: 

1. Anna Piątkowska – sołtys sołectwa Malinki 
2. Alina Rutkowska – sołtys sołectwa Pamry 
3. Jolanta Hanc – sołtys sołectwa Ranty 
4. Irena Gajda – sołtys sołectwa Szczepanki 
5. Dariusz Sawoń – sołtys sołectwa Wężówka 
6. Justyna Ordowska – sołtys sołectwa Mazuchówka 
7. Mariusz Puchalski – sołtys sołectwa Siemionki 
8. Samiło Jan – sołtys sołectwa Zelki 
9. Piotr Palczewski – sołtys sołectwa Radzie 
10. Jolanta Herbach – sołtys sołectwa Łęku Mały 
11. Wiera Kowalczyk – sołtys sołectwa Biała Giżycka 
12. Ewa Rynkowska – sołtys sołectwa Berkowo 
13. Stanisław Mackun – sołtys sołectwa Gawliki Wielkie 
14. Stefan Sawczuk – sołtys sołectwa Cybulki 
15. Ewa Kulpińska-Mejor – sołtys sołectwa Talki 
16. Jan Karczewski – sołtys sołectwa Dudka 
17. Krzysztof Turkowski – sołtys sołectwa Czarnówka 
-lista obecności stanowi załącznik nr 3 do protokołu 
 
Ad. 1  
Otwarcie sesji. 
Grażyna Plato – Przewodnicząca Rady otworzyła obrady II sesji Rady Gminy. 
Stwierdziła, że na 15 radnych ustawowego składu Rady Gminy zgodnie z listą obecności, 
w posiedzeniu uczestniczy 15 radnych, wobec czego istnieje wymagane quorum do 
podejmowania prawomocnych uchwał. 
Następnie powitała Wójta Gminy Wydminy i wszystkich zebranych. 
 
Ad. 2 
Przyjęcie porządku obrad. 
Przewodnicząca Rady Gminy Grażyna Plato odczytała porządek obrad. Zwróciła się 
z zapytaniem, czy radni mają uwagi lub wnioski do porządku obrad. 
Wójt Gminy Radosław Król zgłosił wniosek o zmianę porządku obrad, gdyż Ad. 3 nie 
mógł zostać zrealizowany z powodu braku protokołu z I sesji Rady Gminy Wydminy. 
Wniosek został przyjęty i porządek obrad został zmieniony. 
 
Ad.3 
Interpelacje i zapytania Radnych. 
Radny Wiesław Dereziński wniósł zapytanie do Wójta Gminy na temat rozbudowy sieci 
wodociągowej w msc. Siemionki. 
Radny Adam Szpak zadał pytanie Wójtowi Gminy Wydminy odnośnie terminu 
przyłączenia wody do budynków mieszkalnych nowej sieci wodociągowej oraz renowacji 
drogi w msc. Radzie. 
Radna Elżbieta Januszkiewicz złożyła na piśmie oficjalne zapytania do Wójta Gminy 
(kopia pisma stanowi załącznik nr 4 do protokołu). 
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Franciszek Majcher wniósł zapytanie dotyczące renowacji ulic Dworcowej, Kolejowej 
oraz Składowej. 
 
 
Ad.4 
Odczytanie informacji Wójta o pracy w okresie między sesjami ( załącznik nr 5 do 
protokołu). 
 
Ad. 5 
Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej. 
Przewodnicząca Rady Gminy poprosiła Radnych o zgłaszanie swoich kandydatów, 
z których zostanie wyłoniony skład Komisji Rewizyjnej. Pierwszą osobą zgłoszoną został 
Radny Tadeusz Łukaszczuk oraz kolejno Radny  Adam Szpak, Radny Ryszard Żygieło, 
Radny Waldemar Samborski, Radny Roman Paluch, Radna Renata Bakun, Radny 
Wiesław Dereziński. 
Przewodnicząca pytała każdego zgłoszonego kandydata czy przyjmuje kandydaturę, a po 
wybraniu kandydatów poddała pod głosowanie każdego z kandydatów. Następujące 
wyniki: 
1. Tadeusz Łukaszczuk: głosy ZA: 15 – wybrany jednogłośnie 
2. Adam Szpak: głosy ZA: 3, PRZECIW: 12, WSTRZYMAŁO SIĘ: 0 
3. Ryszard Żygieło: głosy ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMAŁO SIĘ: 2. Nie brało 

udziału w głosowaniu 2 radnych. 
4. Waldemar Samborski: ZA: 11, PRZECIW: 1,WSTRZYMAŁO SIĘ: 1. Dwóch 

Radnych nie brało udziału w głosowaniu. 
5. Roman Paluch: ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMAŁO SIĘ: 1. Nie brało udziału 

w głosowaniu 3 radnych. 
6. Renata Bakun: ZA: 12, PRZECIWKO: 0, WSTRZYMAŁO SIĘ: 1. Nie brało udziału 

2 radnych. 
7. Wiesław Dereziński: ZA: 11, PRZECIWKO: 0, WSTRZYMAŁO SIĘ: 1. Nie brało 

udziału w głosowaniu 3 radnych. 
 
Przewodnicząca Rady przypomniała, że według Statutu Gminy Wydminy w komisjach może 
być 6 członków, w związku z tym Radny Adam Szpak z ilością 12 głosów przeciw nie wszedł 
do składu Komisji Rewizyjnej Rady Gminy.  
Pani Grażyna Plato poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie powołania Komisji 
Rewizyjnej, po wcześniejszym wpisaniu i odczytaniu składu komisji.  
GŁOSOWANIE: 
ZA: 13 
PRZECIW: 0  
WSTRZYMAŁO SIĘ: 0 
Nie brało udziału w głosowaniu 2 radnych. 
Uchwała została prawomocnie podjęta. 
 
Ad. 6. 
Podjęcie uchwały w sprawie wyboru Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej. 
Przewodniczącym Komisji Rewizyjnej został Radny Waldemar Samborski w głosowaniu: 
ZA: 12 
PRZECIW: 0 
WSTRZYMAŁO SIĘ: 1 
W głosowaniu nie brało udziału 2 radnych. 
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Uchwała została prawomocnie podjęta. 
 
Ad. 7 
Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Zdrowia, Oświaty, Kultury, Sportu i Opieki 
Społecznej. 
Do składu komisji zostało zgłoszonych, z następującym rozłożeniem głosów: 

1. Renata Bakun: ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMAŁO SIĘ: 1 
2. Franciszek Majcher: ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMAŁO SIĘ: 0.  
3. Elżbieta Januszkiewicz: ZA: 15, PRZECIW: 0 , WSTRZYMAŁO SIĘ: 0 
4. Jarosław Skowron: ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMAŁO SIĘ: 2 
5. Justyna Samsel: ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMAŁO SIĘ: 1. W głosowaniu nie 

wziął udziału 1 radny. 
6. Ryszard Żygieło: ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMAŁO SIĘ: 1. Jeden radny nie 

wziął udziału w głosowaniu. 
7. Adam Szpak: po zapytaniu Przewodniczącej Rady Gminy czy wyraża zgodę na 

zostanie kandydatem do komisji, nie wyraził takowej zgody. 
8. Marek Naruszewicz: ZA: 2, PRZECIW: 7, WSTRZYMAŁO SIĘ: 4, nie wzięło 

udziału w głosowaniu 2 radnych. 
 
W związku z 6-osobowym składem każdej z komisji, do komisji nie wszedł Radny Marek 
Naruszewicz, z najmniejszą liczbą głosów za.  
Pani Grażyna Plato Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały 
w sprawie powołania Komisji Zdrowia, Oświaty, Kultury, Sportu i Opieki Społecznej, po 
wcześniejszym wpisaniu i odczytaniu składu komisji.  
GŁOSOWANIE: 
ZA: 15 
PRZECIW: 0  
WSTRZYMAŁO SIĘ: 0 
Uchwała została jednogłośnie podjęta. 
 
Ad. 8 
Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Rolnictwa, Leśnictwa i Ekologii. 
Przewodnicząca Rady Gminy poprosiła Radnych o zgłaszanie swoich kandydatów, z których 
zostanie wyłoniony skład Komisji. Przewodnicząca Grażyna Plato pytała każdego 
zgłoszonego kandydata czy przyjmuje kandydaturę, a po wybraniu kandydatów poddała pod 
głosowanie każdego z kandydatów. Następujące wyniki: 

1. Adam Szpak: ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMAŁO SIĘ: 0. 
2. Tadeusz Łukaszczuk: ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMAŁO SIĘ: 0. Radny 

Łukaszczuk nie brał udziału w głosowaniu. 
3. Grzegorz Beczek: ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMAŁO SIĘ: 0. Radny Beczek nie 

brał udziału w głosowaniu. 
4. Jarosław Skowron: ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMAŁO SIĘ: 0. Radny Skowron 

nie brał udziału w głosowaniu.  
5. Leszek Pałdyna: ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMAŁO SIĘ: 0. Radny Pałdyna nie 

brał udziału w głosowaniu. 
6. Wiesław Dereziński: ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMAŁO SIĘ: 0. Radny 

Dereziński nie brał udziału w głosowaniu. 
 
Wszyscy kandydaci weszli w skład komisji.  
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Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie powołania Komisji 
Rolnictwa, Leśnictwa i Ekologii, po wcześniejszym wpisaniu i odczytaniu składu komisji.  
GŁOSOWANIE: 
ZA: 15 
PRZECIW: 0  
WSTRZYMAŁO SIĘ: 0 
Uchwała została jednogłośnie podjęta. 
 
Ad. 9 
Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Budżetowo-Gospodarczej. 
Po udzieleniu głosu radnym przez Panią Przewodniczącą Rady, do składu komisji zostało 
zgłoszonych, z następującym rozłożeniem głosów: 

1. Waldemar Samborski: ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMAŁO SIĘ: 0. Jednogłośna 
zgoda. 

2. Justyna Samsel: ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMAŁO SIĘ: 0. 
3. Marek Naruszewicz: ZA: 9, PRZECIW: 1, WSTRZYMAŁO SIĘ: 2. Trzech Radnych 

nie wzięło udziału w głosowaniu. 
4. Leszek Pałdyna: ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMAŁO SIĘ: 0. Kandydat nie brał 

udziału w głosowaniu. 
5. Roman Paluch: ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMAŁO SIĘ: 0. Kandydat nie brał 

udziału w głosowaniu. 
6. Grzegorz Beczek: ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMAŁO SIĘ: 0. Kandydat nie brał 

udziału w głosowaniu. 
7. Elżbieta Januszkiewicz: ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMAŁO SIĘ: 5.  

 
Radna Elżbieta Januszkiewicz zgłosiła rezygnację z kandydatury do komisji. 
W związku z tym Przewodnicząca Rady po konsultacjach z radcą prawnym Marcinem 
Adamczykiem poddała pod głosowanie ponownie kandydaturę Radnego Marka 
Naruszewicza, który po rezygnacji radnej wszedł do składu Komisji Budżetowo-
Gospodarczej.  
GŁOSOWANIE: 
ZA: 14 
PRZECIW: 1 
WSTRZYMAŁO SIĘ: 0 
 
Przewodnicząca Grażyna Plato ogłosiła 10-minutową przerwę w obradach, która trwała od 
godz. 11:00 do godz. 11:10.  
 
Po przerwie w posiedzeniu Przewodnicząca Rady Grażyna Plato wznowiła obrady i po 
wcześniejszym wpisaniu oraz odczytaniu składu komisji, poddała pod głosowanie uchwałę, 
która jednogłośnie została podjęta. 
GŁOSOWANIE: 
ZA: 15 
PRZECIW: 0  
WSTRZYMAŁO SIĘ: 0 
 
Ad. 10 
Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy Wydminy na 2014 rok. 
Przewodnicząca Rady Grażyna Plato oddała głos Krystynie Truchan Skarbnik Gminy 
Wydminy. Skarbnik Gminy przedstawił zmianę w budżecie, która ma polegać na zwiększeniu 
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środków na oświatę, w szczególności na odprawy nauczycieli. Wszystkie zwiększone środki 
będą przeznaczone do ZSO w Wydminach, które wcześniej złożyły wnioski o w/w środki. 
Grażyna Plato poddała pod głosowanie przedstawioną uchwałę. 
GŁOSOWANIE:  
ZA: 15 
PRZECIW: 0 
WSTRZYMAŁO SIĘ: 0 
Uchwała w sprawie zmian w budżecie gminy Wydminy na rok 2014 została prawomocnie 
uchwalona. 
 
Ad. 11 
Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Wójta Gminy Wydminy. 
W dyskusji nad podjęciem uchwały wzięło udział Radny Adam Szpak, Radny Roman Paluch, 
Radny Leszek Pałdyna, Radny Franciszek Majcher, Radny Waldemar Samborski, Radna 
Elżbieta Januszkiewicz oraz Radny Wiesław Dereziński. W dyskusji wzięła udział także 
udział Skarbnik Gminy, która przedstawiła konkretne kwoty. Przewodnicząca Rady Gminy 
przedstawiła propozycję od grupy radnych, aby wynagrodzenie Wójta Gminy Wydminy 
wynosiło: 
Wynagrodzenie zasadnicze: 5 900,00 zł. 
Wynagrodzenie Funkcyjne: 1 900, 00 zł. 
Wynagrodzenie Specjalne: 40% 
oraz wysługa lat. Daje to kwotę 11 628, 00 zł. brutto. 
Grażyna Plato-Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały. Uchwała w 
sprawie ustalenia wynagrodzenia Wójta Gminy Wydminy została uchwalona, 
z następującymi wynikami głosowania: 
ZA: 13 
PRZECIW: 1 
WSTRZYMAŁO SIĘ: 1 
 
Ad. 12 
Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia rocznego programu współpracy z organizacjami 
pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na 
2015 rok. 
Przewodnicząca Rady Gminy Wydminy poprosiła o głos Prezesa związku Forum NGO’s 
Panią Ewę Kulpińską-Mejor . Po krótkim wstępie i omówieniu środków jakie zostały 
przeznaczone na poszczególne kategorie, nastąpiła dyskusja, gdzie Radna Elżbieta 
Januszkiewicz stwierdziła, że jest za mało środków na dział edukacji. Po wyjaśnieniu 
wszystkich wątpliwości Przewodnicząca Grażyna Plato poddała pod głosowanie projekt 
uchwały. 
GŁOSOWANIE: 
ZA: 14 
PRZECIW: 1 
WSTRZYMAŁO SIĘ: 0 
Uchwała została prawomocnie uchwalona. 
 
Ad. 13 
Odpowiedzi Wójta na interpelacje i zapytania Radnych. 
Wójt Gminy Wydminy odpowiedział na pytania Radnych: Radnego Wiesława Derezińskiego, 
Radnego Adama Szpaka, Radnego Franciszka Majchera. Na pytania, które złożyła Radna 
Elżbieta Januszkiewicz na piśmie, odpowiedź także wpłynie pisemnie.  
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Grażyna Plato – Przewodnicząca Rady Gminy po odpowiedziach Wójta Gminy ogłosiła 
10 minutową przerwę, która trwała między 12:40 a 12:50. 
 
Po wznowieniu obrad sesji, Przewodnicząca przeszła do Ad. 13 porządku obrad. 
 
 
Ad. 14 
Wolne wnioski i informacje. 
Pierwszym punktem po przerwie zostało przedstawienie Przewodniczących poszczególnych 
Komisji. 

a) Komisja Rewizyjna: Przewodniczący: Waldemar Samborski, Wiceprzewodniczący: 
Ranata Bakun 

b) Komisja Zdrowia, Oświaty, Kultury, Sportu i Opieki Społecznej: Przewodniczący: 
Franciszek Majcher, Wiceprzewodnicząca: Renata Bakun, 

c) Komisja Rolnictwa, Leśnictwa i Ekologii: Przewodniczący: Tadeusz Łukaszczuk, 
Wiceprzewodniczący: Wiesław Dereziński 

d) Komisja Budżetowo-Gospodarcza: Przewodnicząca: Justyna Samsel, 
Wiceprzewodniczący: Roman Paluch. 

 
Przewodnicząca poinformowała Radnych, że wpłynęło zgłoszenie o powołaniu Klubu 
Radnych „Przyjazna Gmina”, którego przewodniczącym jest Tadeusz Łukaszczuk. Następnie 
Przewodnicząca poinformowała, że przyszła odpowiedź Regionalnej Izby Obrachunkowej 
dotyczącej projektu uchwały w sprawie budżetu gminy na 2015 rok oraz Wieloletniej 
Prognozy Finansowej – pozytywna ocena projektów uchwał. Całość dokumentu Grażyna 
Plato przeczyta na kolejnych obradach sesji Rady Gminy, przy okazji uchwalania projektu 
budżetu Gminy Wydminy na rok 2015. Kolejnym punktem było przeczytanie Listu 
gratulacyjnego Radnym wyboru do Rady Gminy, który nadesłał Senator Marek Konopka. 
Przewodnicząca także przedstawiła Radnym zaproszenie na Kiermasz Świąteczny, który ma 
odbyć się w najbliższą niedziele w Gminnym Ośrodku Kultury w Wydminach. Następnie 
została przeczytana prośba Rady Rodziców z ZS w Talkach o dofinansowanie paczek 
świątecznych dla dzieci ze Szkoły Podstawowej w Talkach. Rada Gminy po dłuższej dyskusji 
i omówieniu prośby postanowiła nie wyróżniać żadnej ze szkół i odmówiła finansowania. 
W związku, że do Rady Gminy weszło kilka osób, które nie miało styczność z samorządem, 
Wójt Gminy Wydminy zaproponował udział w szkoleniu, które przeprowadzi radca prawny 
oraz osoba z Regionalnej Izby Obrachunkowej. Termin szkolenia został ustalony na 29 
grudnia 2014 roku. 
Także na obradach sesji, został ustalony termin wspólnego posiedzenia Komisji, które 
odbędzie się 17 grudnia 2014 roku.  
 
 
Ad. 15 
Zamknięcie sesji. 
 

Przewodnicząca Rady Gminy Wydminy  

Grażyna Plato 

Protokołował: 

Referent Emilia Chojnowska 
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